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 § 24 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagna tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 


Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
-Förslag till reviderade interna budgetramar inom kommunstyrelsens 
verksamheter (§ 26) 
 
-Skrivelse gällande Strukturum AB:s framtida finansiering (§ 52) 
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 § 25 Dnr 2025:340 
 


Årsredovisningen och bokslut för 2024 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
 att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag till beslut.  
 


 
Ärendet 
 
Bokslutet och årsredovisningen för 2024 håller på att sammanställas. 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ekonomichef Axel Landström redogör för de preliminära siffrorna för bokslutet 
2024. Resultatet visar på – 3 miljoner kr, skulle försäljning av mark till 
vattenfallshuset räknas med så skulle kommunen istället visa + 3 miljoner kr.  
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 § 26 Dnr 2024:325 
 


Förslag till reviderade interna budgetramar inom 
kommunstyrelsens verksamheter 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 


 
 att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag till beslut. 
 


 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ekonomichef Axel Landström informerar att budgetramarna mellan 
utvecklingsfunktionen, HR-funktionen och kanslifunktionen kommer att 
behöver revideras. Exakta siffrorna för ramarna är dock ej klara ännu. 
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§ 27 Dnr 2019:488 
 
Kostnads- och indexförändringar 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
att uppdra till IT-chefen att redovisa licenskostnaderna och arbetet inom AI-
området till kommunstyrelsen i september, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
Budgetberedningen har beslutat att arbets- och tillväxtutskottet tillsvidare ska 
ha ett ärende på varje möte som handlar om kostnadsminskningar. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2020-05-18, § 62, 
att uppdra till kommunchefen att fortsätta utreda översynen av 
administrationen, att ta fram en konsekvensanalys om att eventuellt flytta 
kulturskolan till barn- och utbildningsnämnden, samt att även se över 
möjligheten till att flytta kulturskolan till Östra skolan oavsett organisatorisk 
tillhörighet, samt att ta fram utvecklingen av antalet chefer inom den 
kommunala organisationen de senaste åren. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-05-16, § 72, att 
uppdra till ekonomichefen att se över redovisningen av kostnadsutvecklingen 
för att se om den kan utvecklas utifrån dagens ekonomiska utmaningar. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-08-29, § 113, 
att fortsättningsvis kalla punkten ”kostnads- och indexförändringar”. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-09-30, § 109, 
att uppdra till IT-chefen att redovisa licenskostnaderna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-01-27, § 27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-11-18, § 130. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 109. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-02, § 86. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 47. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-03-11, § 27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-01-29, § 4.  
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§ 27- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-11-13, § 139. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-10-02, § 119. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-08-28, § 100.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 61.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-03-21, § 27.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-01-20, § 6. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-11-14, § 158. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-10-03, § 131. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 113.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-05-16, § 72. 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ekonomichef Axel Landström redovisar de senaste kostnads- och 
indexförändringarna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
IT-chef Bertil Nordqvist 
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 § 28  Dnr 2021:989 


 
Kompetensförsörjning för Jokkmokks kommun 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
att lägga informationen till handlingarna. 
_________ 
 
Ärendet 
 
Personalen är Jokkmokks kommuns viktigaste resurs, i flera verksamheter 
utgör personalkostnaden den största posten i verksamhetens budget vilket är 
en indikation på att det är personalen som utgör kärnan i de tjänster som 
levereras. Samtidigt står kommunen inför en negativ befolkningsutveckling 
och färre människor i arbetsför ålder. Rörligheten på arbetsmarknaden ökar 
och lön blir en allt viktigare faktor i konkurrensen på arbetskraft. Därtill finns 
skyddade titlar och legitimationskrav inom fler yrkesområden som ställer krav 
på rätt person på rätt plats. 
 
Kompetensförsörjning har varit en stående punkt vid arbets- och 
tillväxtutskottets möten sedan 2021-10-04, § 181 i syfte att lämna en aktuell 
lägesrapport över arbetet med kompetensförsörjning. Det som rapporteras är 
allt från aktuell personalstatistik, aktiva åtgärder i verksamheterna till 
omvärldsbevakning som är särskilt intressant för vår kommun. 
2021-11-29 § 167, beslutade kommunstyrelsen om den övergripande 
kompetensförsörjningsplanen. Kompetensförsörjningsplanen är ett verktyg i 
kommunens arbete med strategisk kompetensförsörjning och gäller under 
perioden 2021-2024. 
 
Kompetensförsörjningsplanen utgår från den så kallade ARUBA(S) modellen; 
attrahera, rekrytera, utveckla, behålla, avveckla och samverka. Inom varje 
område finns aktiviteter och åtgärder som kommunen identifierat som 
särskilt viktiga i arbetet med kompetensförsörjning. 
Aktiviteter och åtgärder är på en övergripande nivå varför det är viktigt att 
varje nämnd identifierar egna behov utifrån respektive verksamhets 
förutsättningar. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-09-30, § 107, 
att notera underskottet i budgeten för feriearbetena och meddela 
kommunstyrelsen detta. 
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§ 28- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-11-18, § 126. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 107. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-02, § 84. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 54. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-01-29, § 2. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-11-13, § 158. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2023-11-07. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutsskotts beslut 2023-10-02, § 122. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutsskotts beslut 2023-08-28, § 101. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutsskotts beslut 2023-05-15, § 65. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutsskotts beslut 2023-03-13, § 48. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutsskotts beslut 2022-11-14, § 174. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-10-04, § 136. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2022-10-03. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 112. 
Redovisning av sommarjobben under 2022. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-05-16, § 78. 
Förslag på extra pandemiförmån för anställda under 2022. 
Förslag på förändrade riktlinjer för mammografi och PSA-prov. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-04-04, § 41. 
Uppdaterade förslag till riktlinjer för förmåner vid svårrekryterade yrken. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-03-14, § 44. 
Förslag till riktlinjer för förmåner vid svårrekryterade yrken. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-02-14,§ 17. Kommunstyrelsens beslut 2021-
11-29,§ 167. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2021-11-01. 
Slutrapport kompetensförsörjningsprojektet. 
Kompetensförsörjningsplan för Jokkmokks kommun. Rapport heltid som 
norm. 
Lönekartläggning för Jokkmokks kommun. Medarbetarundersökning för 
Jokkmokks kommun. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2021-10-04, § 181 
Presentation från personalchef Caroline Johansson daterad 2021-10-04. 


 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Tf. HR-chef Catharina Thuresdotter informerar om medarbetarpriset 2024. 
Priser har delats ut till årets innovatör, årets ledare och årets team. Priserna 
har varit 10 000 kr för enskilda och 15 000 kr för en grupp och ska användas 
för utvecklings- och kompetensförsörjning. 
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 § 28- fortsättning 
 
 Tf. personalchef informerar vidare om feriejobben sommaren 2025. 
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 § 29 Dnr 2025:375 


 
Löneöversyn för 2025 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att 3,0 procent av budgeterade löneökningar avsätts till det generella 
löneutrymmet, samt 
 
att 0,5 procent av budgeterade löneökningar avsätts till särskilda satsningar. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


I de aktuella centrala avtalen har arbetsgivaren ett stort ansvar för 
lönebildningen. Utvecklingen har under det senaste årtiondet inneburit avtal 
utan centralt fastställda nivåer, vilket medför en ökad lokal lönebildning. 
Detta innebär att kommunen som arbetsgivare själv avgör vilket ekonomiskt 
utrymme som finns för löneökningar och hur utrymmet sedan ska fördelas. 
 
Direktiven från Sveriges kommuner och regioner är att industriavtalet sätter 
normen (”märket”) för löneökningarna på arbetsmarknaden. Eftersom 
förhandlingar mellan Facken inom industrin och Industriarbetsgivaren ännu ej 
är avklarade så finns i dagsläget inte “märket” satt. Detta innebär att vi 
eventuellt kommer att behöva justera avsättningen till löneutrymmet år 2026 
om detta beslut i hög grad skiljer sig från det senare förhandlade märket. 
 
Efter genomförd lönekartläggning och en analys av löneläget i Jokkmokks 
kommun i jämförelse med andra kommuner föreslår personalfunktionen en 
särskild satsning på de kategorier, innefattande både ledande funktioner och 
övriga, vars löner sticker ut som lägre än jämförbara löner.  
 
Fördelningen av den särskilda satsningen förslås ske individuellt och 
differentierat i dialog mellan berörda chefer och personalfunktionen. Syftet 
med de särskilda satsningarna är att skapa en lönestruktur med 
konkurrenskraftiga löner och verka för en god lönespridning i enlighet med 
centrala avtal. 
 
Tf. HR-chef Catharina Thuresdotter föreslår kommunstyrelsens arbets- och 
tillväxtutskott besluta: 
 
Att 3,0 procent av budgeterade löneökningar avsätts till det generella 
löneutrymmet. 
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§ 29- fortsättning 
 
Att 0,5 procent av budgeterade löneökningar avsätts till särskilda satsningar. 


 
 Ärendets beredning 


 
Tjänsteskrivelse från tf. personalchef Catharina Thuresdotter daterad 2025-
03-24. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Tf. personalchef Catharina Thuresdotter 
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 § 30 Dnr 2024:1293 
 


Förslag från socialnämnden angående sammanställning av 
nämndernas kompetensförsörjningsplaner 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att ej uppdra till HR att arbeta med kompetensförsörjning på det sätt  
socialnämnden initierat i sitt beslut, samt 
 
att anse förfrågan vara besvarad i enlighet med det svar HR angett i denna 
tjänsteskrivelse. 


   
Ärendet 


 
Socialnämnden beslutade 2024-12-17, § 103, att föreslå kommunstyrelsen att 
ge HR i uppdrag att sammanställa alla nämnders 
kompetensförsörjningsplaner till en helhet och utifrån detta etablera ett 
strategiskt övergripande arbete för att öka Jokkmokks kommuns 
attraktionskraft som arbetsgivare. 
 
Tf. HR-chef Catharina Thuresdotter har berett ärendet. 
 
HR-funktionen har arbetat fram en övergripande 
kompetensförsörjningsstrategi som bygger på ARUBA(S)-modellen, som 
omfattar faserna Attrahera, Rekrytera, Utveckla, Behålla, Avsluta och 
Samverka. Denna modell presenterades senast vid budgetberedningen 2024-
04-25. Syftet är att varje nämnd/avdelning ska utveckla sina egna 
kompetensförsörjningsplaner utifrån denna modell.  
 
HR-funktionens uppdrag är i första hand att arbeta på en övergripande nivå. 
det föreslagna uppdraget från socialnämnden är omfattande och det saknas 
resurser för att hantera det. Vidare behöver varje verksamhet själva 
identifiera sina prioriteringar och hur dessa ska genomföras enligt ARUBA(S)-
modellen. 
 
Tf. HR-chef Catharina Thuresdotter föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att ej uppdra till HR att arbeta med kompetensförsörjning på det sätt  
Socialnämnden initierat i sitt beslut. 
 
Att anse förfrågan vara besvarad i enlighet med det svar HR angett i denna 
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§ 30- fortsättning 
 
tjänsteskrivelse. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från tf. HR-chef Catharina Thuresdotter daterad 2025-01-22. 
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 § 31 Dnr 2025:368 
 


Vattentjänstplan och VA-plan för Jokkmokks kommun 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta vattentjänstplanen för Jokkmokks kommun, vilken utgör ett 
strategiskt verktyg för hantering av vattenförsörjning och avloppshantering i 
kommunen, samt 
 
att anta VA-planen för Jokkmokks kommun för åren 2023–2027, inklusive 
prioriterade åtgärder, tidplan och kostnadsbedömningar som specificeras i 
planen. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
Jokkmokks kommun har, i samarbete med Vatten & Miljökonsulterna i Norr 
AB och med stöd av LOVA-medel, upprättat en vattentjänstplan och en VA-
plan för kommunen. Dessa planer syftar till att säkerställa en långsiktig och 
hållbar hantering av vatten och avlopp, i enlighet med de nya krav som 
trädde i kraft 1 januari 2023. 
 
Vattentjänstplanen syftar till att ge en strategisk överblick över 
vattenförsörjning och avloppshantering i kommunen. Vattentjänstplanen är 
en del av kommunens övergripande planering och ska stödja 
samhällsutvecklingen. Detta medför att de hälso- och miljökrav som ställs på 
dricksvatten- och avloppshantering kan prioriteras så att största möjliga nytta 
ges för de ekonomiska insatser som kommer att behövas.  
 
En strategisk VA-plan för Jokkmokk upprättades under 2023 i syfte att uppnå 
en långsiktig och hållbar VA-försörjning för hela kommunen, avseende 
dricksvatten, spillvatten och dagvatten. VA-planen ger en heltäckande bild 
över VA-frågorna och underlättar därmed det dagliga VA-arbetet avseende 
planering, prioritering och budgetering. 
 
Lagen om allmänna vattentjänster (LAV, 2006:412) reglerar förhållanden 
mellan kommunen, huvudmannen för vattentjänsten och konsumenten. En 
förändring av lagen trädde i kraft 1 januari 2023 vilket bland annat innebär att 
det ställs krav på kommuner att ta fram en vattentjänstplan. 
Vattentjänstplanen kompletterar VA-planen. 
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§ 31- fortsättning 
 
Jokkmokks kommun har ställt ut ett samrådsunderlag gällande föreslagen 
vattentjänstplan för kommunen. Syftet med planen är att fungera som en 
strategisk och långsiktig vägledning för den framtida VA-försörjningen. 
Inför antagande av vattentjänstplanen har det genomförts en 
samrådsprocess. 
 
Inga synpunkter har inkommit på planen och senaste samrådsdag var 2024-
10-20.  Därefter ställdes planen ut på granskning, vilket skedde: 2024-11-29 
Vattentjänstplanen kan därmed antas efter sista granskningsdag som var 
2025-01-05. 
 
VA-planen beskriver de åtgärder som är nödvändiga för att upprätthålla och 
utveckla kommunens vatten- och avloppsnät. Planen omfattar åren 2023–
2027 och innehåller prioriteringar för investeringar och underhåll, samt en 
tidplan och kostnadsbedömning för varje åtgärd. Målet är att säkerställa att 
kommunens VA-system är effektivt, hållbart och i gott skick för framtida 
generationer. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige besluta: 
 
Att kommunfullmäktige beslutar att anta vattentjänstplanen för Jokkmokks 
kommun, vilken utgör ett strategiskt verktyg för hantering av 
vattenförsörjning och avloppshantering i kommunen. 
 
Att kommunfullmäktige beslutar att anta VA-planen för Jokkmokks kommun 
för åren 2023–2027, inklusive prioriterade åtgärder, tidplan och 
kostnadsbedömningar som specificeras i planen. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström 
daterad 2024-10-31. 
VA-plan för Jokkmokks kommun. 
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 § 32 Dnr 2023:1144 


  
Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:121, Klippgatan 
16 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att sälja fastigheten Kyrkostaden 1:121 till Boost Construction AB till en 
summa av 75 000 kr för utveckling av verksamheten till Boost Construction 
AB, samt 
 
att upphäva beslutet om att sälja marken till Circle-K. 


 ____________ 
 
 Reservationer 
 
 Eva Näslund (S) reserverar sig mot beslutet. 
 
 Ärendet 


 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-11-13, § 142, att uppdra till chef för 
samhälls- och infrastrukturfunktionen att ha en dialog med Circle-K om att 
stycka av fastigheten så att kommunen behåller en del av den för möjligheten 
att skapa ett grönområde i närheten av busstationen. 


 
Huset på Klippgatan 16 har rivits efter att det konstaterats att detaljplanen 
medger handel och kontor och inte bostäder. 
 
Förutom att bostäder var i strid mot befintlig detaljplan så hade huset har 
omfattande gamla fuktskador och läckage i värmesystemet. Erforderliga 
åtgärder bedömdes som omfattande och beräknas bli mer kostsamma än ett 
framtida värde som bostad. Genom att rivningen av byggnaderna så har ytor 
inom området frigjorts för att i linje med nu gällande detaljplan medge 
utveckling av befintliga och nya verksamheter i området. 
 
Boost’N Go AB har idag en liten fastighet till sitt förfogande genom sin 
franchise på Circle-K som ligger i anslutning till Kyrkostaden 1:121, före detta 
Klippgatan 16, som på grund av storleken begränsar verksamhetens potential 
till utveckling och möjlighet att serva sina kunder på bästa sätt. Boost 
Construction AB som äger Boost’N Go AB har nu för avsikt att köpa 
fastigheten Kyrkostaden 1:121 för att utveckla handeln inom befintlig 
verksamhet och servicen för Jokkmokks kommuninnevånare.  
 







Sida 18 av 51 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2025-03-24 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


 


 


 
§ 32- fortsättning 
 
Boost Construction AB önskar att fastigheten säljs till Boost Construction AB 
istället för Circle-K, för att säkerställa att fastigheten även på sikt fortsatt ägs 
av en lokal aktör verksam i Jokkmokk. Ett fysiskt möte för genomgång har 
skett mellan Jokkmokks Kommun och Boost Construction AB. 


 
Genom att sälja fastigheten till Boost Construction AB möjliggör denna yta 
tillfälle att utveckla ett resecentrum med exempelvis hyrbilar och hyrsläp, 
parkeringsytor till butikens kunder samt möjligheter till att bygga en 
automattvätthall på sikt. Gröna inslag avses att sparas inom området för att 
undvika upplevelsen av stora och tomma asfalterade ytor. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att sälja fastigheten Kyrkostaden 1:121 till Boost Construction AB till en 
summa av 75 000 kr för utveckling av verksamheten till Boost Construction 
AB. 
 
Att upphäva beslutet om att sälja marken till Circle-K. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturen Erik Fagerström 
daterad 2025-03-12. 
Kommunstyrelsen beslut 2023-11-13, § 142. 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar på bifall till förslaget. 
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 § 33 Dnr 2025:238  
 


Skrivelse från barn- och utbildningsnämnden gällande 
trafiksituationen vid förskolor, skolor samt skolgårdar 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen att utreda ärendet. 
____________ 
 
Ärendet 


 
Trafiksituationen kring förskolor och skolor samt skolgårdar i Jokkmokks 
tätort är ohållbar.  Morgon och eftermiddag, i samband med skolans början 
och slut, är trafiksituationen framför allt kring Västra skolan intensiv och 
farlig. Vårdnadshavare stannar vid förbudsområde för att släppa på och av 
sina barn, bilister parkerar inom förbudsområde och det blir problematiskt 
för bussar att ta sig förbi. Denna situation medför en risk för de barn och 
elever som vistas i området.  


 
Bilar står parkerade på trottoarerna vilket medför att barn och elever som rör 
sig mellan skolorna bla via Åsgatan tvingas gå ut på vägen för att komma 
förbi. På Östra skolan har man sedan en tid haft problem med biltrafik på 
skolgården. Bilister parkerar vid Sporthallen under skoltid, bilar står på 
tomgång och man sladdar på skolgården. Rektorerna har vidtalat berörda, 
vårdnadshavare samt informerat via schoolsoft. Polisen är också vidtalad men 
eftersom det rör sig om kommunens mark kan de inte göra något åt 
problematiken.  


 
2019 tog Kommunfullmäktige beslut om att anlita ett vaktbolag med syfte att 
bland annat komma till bukt med den rådande trafiksituationen kring 
förskolor och skolor.  2023-10-30 beslutades att ej förnya avtalet med 
vaktbolaget vilket inneburit att trafiksituationen åter förvärrats.  
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2025-02-28, § 16: 
 
Att vidarebefordra informationen om problematiken med trafiksituationen 
kring skolor och förskolor till kommunstyrelsen.  


 
Att uppmana kommunstyrelsen att vidta åtgärder för att komma tillrätta med 
problemet. 
 
 
 







Sida 20 av 51 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2025-03-24 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


 


 


 
§ 33- fortsättning 
 
Ärendets beredning  


 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2025-02-28. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 34 Dnr 2024:1077   
     


Förfrågan från Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening om bidrag 
för sophämtning efter Pärlälven 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  
Fiskevårdsförening diskutera en 3- årig lösning för ett skötselavtal efter 
Pärlälven.  


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Jokkmokks Jakt och Fiskevårdsförening har inkommit med en förfrågan om 
ekonomiskt stöd för sophämtning efter Pärleälven inom Jokkmokks kommun. 
Föreningen ansvarar för stuganläggningar och bedriver verksamhet såsom 
uthyrning av stugor samt försäljning av fiskekort. De har även tidigare 
mottagit bygdemedel för att rusta upp sina anläggningar. 
 
Avtalet mellan Jokkmokks kommun och Jokkmokks Jakt och Fiske som löpte 
fram till 2023-12-31 stipulerar att föreningen efter avtalets slut skulle stå för 
alla kostnader relaterade till anläggningarna på Laxholmen, inklusive 
sophantering. Kommunfullmäktige beslutade 2019 att kommunen inte skulle 
ha några ytterligare kostnader efter detta datum. Föreningens nya begäran 
om bidrag för sophämtning står därmed i strid med detta beslut. För tillfället 
betalas 10 000 kr i månaden ut löpande för sophanteringen men utan avtal 
och beslut. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att avslå begäran om bidrag för sophämtning med hänvisning till tidigare 
avtal och beslut som stipulerar att kommunen inte ska bära kostnader för 
Laxholmen efter 2023. 
 
Att överlämna ärendet till fritidsnämnden för fortsatt hantering, om 
föreningen vill framföra en begäran om föreningsstöd enligt de riktlinjer som 
gäller för sådana ansökningar. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-09-30, § 112, 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande, kommunchefen och chef för 
samhälls- och infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  
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§ 34- fortsättning 


 
Fiskevårdsförening diskutera en lösning för sophämtningen efter Pärlälven  
till kommunstyrelsens möte. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 33, att avvakta med ärendet tills 
överläggningarna med Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening är färdiga. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 123. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 112. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-09-17.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 35 Dnr 2025:371 


Utvecklings- och handlingsplan för Porjusområdet 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till kommunchefen att ta fram ett förslag till arbetsgång för en 
utvecklings- och handlingsplan och redovisa denna till kommunstyrelsen innan 
årsskiftet. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2025-02-24, § 7, som svar på en motion, att 
uppdra till kommunstyrelsen att starta arbetet med en utvecklings- och 
handlingsplan för området Porjus. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunfullmäktiges beslut 2025-02-24, § 7. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Kommunchef Lars Eriksson 
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 § 36                  Dnr 2025:369 


Kostnadsberäkning för servering av samisk mat till 
äldreomsorgens kunder 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att överlämna ärendet till budgetberedningen och budgetarbetet för 2026, 
samt 
 
att budgetberedningen även ser över kommunens hela matverksamhet och 
möjliga effektiviseringar i den. 
______________________ 
 
Ärendet 
 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-12-02, § 156, att utreda kostnaden att 
erbjuda samisk mat en gång per vecka inom hela äldreomsorgen. 
 
Kost- och städchef Marianne Yngvesson har berett ärendet. 
 
Matpolen har fått i uppdrag av Kommunstyrelsen att redovisa kostnaden för 
servering av samisk mat 1 g/vecka till Äldreomsorg samt Hemtjänstkunder 
(cirka 100 personer)  
 
I dagsläget serverar Matpolen renskav samt blodpalt var 5:e vecka till 
ovanstående nämnd kundkrets. 
 
För att uppnå målet med att servera samisk mat 1g/vecka är vår tanke att 
byta ut följande produkter som serveras på dagens matsedel: 
 
Regnbågen byts till fjällröding.  
Kokkött byts ut från nötkött till renkött.  
Högrev i köttsoppan byts ut till renkött. 
 
Vi tillsätter två nya maträtter på matsedeln. 
1. Souvasskav med tillbehör 
2. Souvas av stek med tillbehör 
 
I och med att råvarorna för den samiska maten är dyrare än ordinarie maten 
så kommer det att påverka ekonomin med ökade livsmedelskostnader på 
207 440 kr för år 2025. 
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 § 36- fortsättning   
 


Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kost- och städchef Marianne Yngvesson 2025-03-07. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-12-02, § 156. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
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 § 37 Dnr 2025:308 
 


Nödvattenplan för Jokkmokks kommun 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att anta Nödvattenplanen. 
____________ 


  
Ärendet 
 
Jokkmokks kommun behöver ha en nödvattenplan för att kunna vid en kris 
genomföra sitt ansvarsarbete och för att upprätthålla dom samhällsviktiga 
funktioner- och verksamheter.  
 
Samhället i stort påverkas mer än vad man tror vid en dricksvattenstörning 
och därmed är denna övergripandeplan för nödvatten framtagen. Därefter får 
verksamheter och avdelningar stöd till att uppdatera sin del i respektive kris- 
och beredskapsplaner. 
 
Olika scenarier är framtagna på hur krisen skulle utveckla sig inom nödvatten 
och där behövs även ett genomförande tänkt analyseras hos respektive 
verksamhet både inom prioriteringar och för nödvändig utrustning för att ha 
dricksvatten till hands i sina verksamheter. 
 
Beslutet för denna nödvattenplan innebär att Jokkmokks kommun tar ännu 
ett steg framåt i sitt kris- och beredskapsarbete. 
 
Säkerhetssamordnare Ricard Wikman Koljo föreslår kommunstyrelsen 
besluta: 
 
Att anta Nödvattenplanen i sin helhet. 


 
 Ärendets beredning 
 


Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare Ricard Wikman Koljo daterad 
2025-03-10. 
Förslag till nödvattenplan för Jokkmokks kommun. 
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 § 38                  Dnr 2024:1255 


Beslut angående fortsatt inomkommunal trafik inom 
Jokkmokks kommun med start 2027 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att upphandla inomkommunal trafik i samma omfattning som bedrivs idag 
med start år 2027 på: 


linje 43  Jokkmokk – Murjek 
linje 47  Kvikkjokk – Jokkmokk 
linje 94  Murjek – Jokkmokk – Kvikkjokk 
linje 402 Kuoka – Vuollerim 
linje 406  Purkijaur – Jokkmokk 


 
 att avtalstiden är 5 år plus tre optionsår. 


______________________ 
 
Ärendet 
 
I samband med att nuvarande avtal för Jokkmokks kommuns 
inomkommunala busslinjer upphör 2026-12-31, erfordras att Länstrafiken i 
Norrbotten påbörjar ny upphandling under våren 2025. Nytt avtal ska vara på 
plats senast 1 år innan det gamla löper ut för att säkerställa trafik på linjerna 
43, 47, 94, 402, 406. En ansökan om allmän trafikplikt är inskickad till 
Regionala kollektivtrafikmyndigheten utifrån dagens utbud av linjer. Beslut 
angående fortsatt inomkommunal trafik från och med år 2027 samt längd på 
avtalstid behöver därmed fastställas. 
 
Utredare Marietta Wennberg föreslår arbets- och tillväxtutskottet beslutar: 
 
Att upphandla inomkommunal trafik i samma omfattning som bedrivs idag 
med start år 2027 på: 


linje 43  Jokkmokk – Murjek 
linje 47  Kvikkjokk – Jokkmokk 
linje 94  Murjek – Jokkmokk – Kvikkjokk 
linje 402 Kuoka – Vuollerim 
linje 406  Purkijaur – Jokkmokk 


 
 Att avtalstiden är 5 år plus tre optionsår. 
 


 
 
 







Sida 28 av 51 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2025-03-24 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


 


 


 
§ 38- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från utredare Marietta Wennberg daterad 2025-03-11. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
Utredare Marietta Wennberg 
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 § 39  Dnr 2025:66  
 


Förslag till bildande av Preventionsråd för Jokkmokks kommun 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
 


 att kommunstyrelsen upplöser Folkhälso- och brottsförebyggande rådet, 
 


att kommunstyrelsen inrättar ett preventionsråd innefattande folkhälso- och 
brottsförebyggande frågor, samt 
 
att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att delegera ansvar för 
preventionsrådet till Socialnämnden samt tilldela 200 000 kr per år av det 
generella statsbidraget avseende år 2025 för samordning. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Från och med den 1 juli 2023 har kommunerna ett utökat brottsförebyggande 
ansvar enligt Lag (2023:196) om kommuners ansvar för brottsförebyggande 
arbete. Lagen innebär bland annat att kommunerna är skyldiga att ta fram en 
lägesbild, göra en åtgärdsplan samt ha samordningsfunktion för 
brottsförebyggande frågor. Med anledning av de nya lagkraven, att 
kommunen erhåller statsbidrag för samordning av det brottsförebyggande 
arbete samt en kommande ny socialtjänstlag har Kanslifunktionen fått 
uppdrag att genomföra en översyn av kommunens råd och 
samverkansgrupper.  
 
Efter dialog med berörda verksamheter har Kanslifunktionen utformat ett 
förslag till ny samrådsstruktur. Folkhälso- och brottsförebyggande rådet 
ersätts med ett Preventionsråd och tilldelas resurser för samordning. 
Preventionsrådet föreslås innefatta det brottsförebyggande arbetet samt 
folkhälsoarbete inkluderande suicidprevention, psykisk ohälsa och 
drogförebyggande arbete. För att säkerställa att arbetet utförs 
evidensbaserat enligt gällande lagstiftning föreslås ansvaret för 
preventionsrådet ligga under Socialnämnden.  
 
Kanslifunktionen föreslår: 
 
1. Att Kommunstyrelsen upplöser Folkhälso- och brottsförebyggande rådet. 
2. Att Kommunstyrelsen inrättar ett preventionsråd innefattande folkhälso- 


och brottsförebyggande frågor. 
3. Att Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att delegera ansvar 
för preventionsrådet till Socialnämnden samt tilldela 200 000 kr per år av det  
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§ 39- fortsättning 
 
generella statsbidraget avseende år 2025 för samordning. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-01-27, § 10, att 
ställa sig positiv till förslaget och att remittera det till socialnämnden för 
yttrande. 
 
Socialnämnden beslutade 2025-02-12, § 10, att ställa sig positiv till förslaget. 


 
Ärendets beredning 
 
Socialnämndens beslut 2025-02-12, § 10. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottets beslut 2025-01-27, § 10. 
Tjänsteskrivelse från utredare Magdalena Fjellner daterad 2025-01-15. 
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 § 40                  Dnr 2025:164 


Bygdemedelsansökan- Jokkmokks kommuns 
fiskevårdsföreningar, fiskevårdande åtgärder för 
2025 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att tillstyrka bygdemedelsansökan. 
______________________ 
 
Ärendet 
En ansökan om bygdemedel på 200 000 kr har inkommit från 
Jokkmokks Fiskevårdsföreningar. Ansökan avser bidrag till 
fiskevårdande åtgärder till kommunens olika fiskevårdsföreningar. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-10-29, § 166, att årligen avsätta 
200 000 kr i bygdemedel för fiskevårdande åtgärder under 
förutsättning att årliga redovisningar görs vad medlen används till. 


Ärendets beredning 
 
Bygdemedelsansökan från Jokkmokks Fiskevårdsföreningar 
inkommen 2025-02-03. 
Kommunstyrelsens beslut 2007-10-29, § 166. 
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 § 41 Dnr 2025:199 
 


Skrivelse från kultur- och fritidsnämnden gällande 
kostnadstäckning för Skapande skola 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att anvisa 100 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
behov till kultur- och fritidsnämnden för kostnadstäckning. 


 


 
Ärendet 


 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2025-02-17, § 4, att föreslå 
kommunstyrelsen att besluta att bevilja ett tillskott på 100 000 kr från 
kommunstyrelsen för att kompensera det bortfall av statligt bidrag till 
Skapande skola som blev resultatet när Kultur- och fritidsavdelningen 
i januari ålades ansvaret för invigningen av Jokkmokks marknad 
2025. 


 
Skapande skola är ett statsbidrag som medverkar till att elever får ta 
del av kulturella och konstnärliga uttryck i skolan. Bidraget ska ge 
elever ökade möjligheter att tillsammans med professionella 
kulturverksamheter uppleva och utveckla förståelse för kulturens 
olika uttrycksformer och få utveckla sitt eget skapande och är ett 
statligt stimulansmedel för att öka skolornas måluppfyllelse av 
läroplanen. 
 
Denna januari har Kultur och Fritid inte kunnat genomföra Skapande 
skola- ansökan, vilket innebär ett bortfall på 100 000 – 150 000 kr i 
statligt bidrag. 
 
Ärendets beredning 
 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 2025-02-17, § 4. 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ordförande föreslår att anvisa 100 000 kr från kommunstyrelsens 
konto för oförutsedda behov till kultur- och fritidsnämnden för 
kostnadstäckning. 
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 § 42 Dnr 2024:1288 
 


Ansökan om medfinansiering från Energikontor Norr 
gällande projektet E-FEKT 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att avslå ansökan då energirådgivningen inom LKF erbjuder liknande 
insatser. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Energikontor Norr har lämnat en ansökan om medfinansiering till 
projekt E-FEKT. Den sökta finansieringen från Jokkmokks kommun 
uppgår till 80 000kr. 
 
Stefan Andersson, Strukturum AB, har på uppdrag yttrat sig över 
ansökan. 
 
Projektet riktar sig till livsmedelsproducerande företag SNI-kod 10, 
men också till företag inom dryckesframställning SNI-kod 11. SNI är 
en förkortning av svensk näringsgrensindelning och används för att 
beskriva den verksamhet som bedrivs i ett företag eller en 
organisation. 
 
Sökt belopp uppges spegla antalet företag inom kommunen med 
verksamhet inom SNI-koderna 10, Livsmedelsindustri och 11, 
Dryckesvaruindustri.  
 
Projektets totala budget uppgår till 10 916 667kr. Samtliga 14 
kommuner budgeteras bidra med totalt 1 300 000.   
 
I ansökan anges i sammanfattningen att syftet med projektet är att 
bidra till en grön omställning bland små- och medelstora företag i 
Norrbotten genom minskad klimatpåverkan, effektiviserad 
resursanvändning och ökad andel förnybar energi. 
 
I Jokkmokks kommun finns det i dagsläget 9 företag som uppgett 
SNI-kod 10 i sin registrering. Det är 6 av dessa företag som redovisar 
någon omsättning. Inom dryckesvaruindustrin finns 4 företag som 
har uppgett SNI-kod 11 i sin registrering. Av dessa företag är det 1 
företag som redovisar någon omsättning. 
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§ 42- fortsättning 
 
I ansökan framgår inte huruvida något av dessa företag är vidtalade 
gällande medverkan i projektet. 


 
I den befintliga kommunala energirådgivningen som finns inom LKF, 
Lapplands kommunalförbund, har företag under många år erbjudits 
insatser med liknande inriktning och syfte. Vid samtal med den 
kommunala energirådgivningen framgår att så fortfarande är fallet. 
 
Om medfinansiering beviljas bör samverkan med den kommunala 
energirådgivningen villkoras i syfte att effektivisera 
resursanvändningen och öka tydligheten för företagen om vart man 
ska vända sig gällande dessa frågor. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Stefan Andersson, Strukturum AB. 
Ansökan om medfinansiering från Energikontor Norr inkommen 
2024-11-22. 
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 § 43 Dnr 2025:345 
 


Ansökan om medel från Porjus Arkivkommitté gällande 
spångning till Lancasterbombaren 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att anvisa 70 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
behov till arbetet med renovering av spången. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En skrivelse om begäran om medel på 70 000 kr har inkommit från 
Porjus Arkivkommitté. Medlen ska gå till att renovera spången till 
Lancastern på flygplansmyren. Länsstyrelsen håller med 
spångningsplank. 
 
Ärendets beredning 


 
Skrivelse från Porjus Arkivkommitté inkommen 2025-03-10. 


 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 
 
Ordförande föreslår, med instämmande av Henrik Blind (MP), att 
anvisa 70 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov 
till arbetet med renovering av spången. 
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 § 44 Dnr 2024:68 


 
Verksamhetsberättelse för kommunstyrelsens 
verksamheter 2024 och verksamhetsplan för 2025 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att godkänna kommunstyrelsens verksamhetsberättelse. 
____________ 


  
Ärendet 
 


Med utgångspunkt från Vision 2030 har Kommunstyrelsen beslutat om 
fyra verksamhetsmål 


 
 Ett attraktivt Jokkmokk för flickor och pojkar, kvinnor och 


män, icke-binära 
 Proaktivt arbete i alla verksamheter – utifrån dagens och 


morgondagens behov  
 Ökad samverkan för tillväxt och utveckling   
 Kommunens ekonomi är i balans  


 
Näringslivs- och samhällsavdelningen har i sina verksamhetsplaner 
planerat aktiviteter samt mätetal för att nå Kommunstyrelsens 
verksamhetsmål. Verksamhetsplanen följs upp årsvis.  
 
Den sammanfattande måluppfyllelsen utgår från om Näringslivs- och 
samhällsavdelningens aktiviteter sammantaget har bidragit till  
måluppfyllelse. Bedömningen för de tre första målen görs kvalitativt, 
det vill säga att det görs en helhetsbedömning av hur samtliga 
aktiviteter  
riktade mot målet bidrar till att stärka till exempel Ett attraktivt 
Jokkmokk för flickor och pojkar, kvinnor och män, icke-binära. Det 
fjärde målet,  
Kommunens ekonomi är i balans, bedöms utifrån årsredovisningen 
resultat. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-02-12, § 19, att försöka få en ökad 
svarsfrekvens i medborgarenkäten och arbeta för att förbättra svaga 
område i den samt att anta förslaget till verksamhetsplan för 2024 
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§ 44- fortsättning 
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår kommunstyrelsen att besluta att 
godkänna kommunstyrelsens verksamhetsberättelse. 


 
Ärendets beredning 
 
Verksamhetsplaner för kommunstyrelsens verksamheter 2025. 
Verksamhetsberättelser för kommunstyrelsens verksamheter 2024. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2025-03-11.  
Kommunstyrelsens beslut 2024-02-12, § 19. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2024-
01-23. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2024-
01-23. 
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 § 45 Dnr 2025:370 
 


Förslag till skapande av JokkmokksAkademin 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att överlämna ärendet till budgetberedningen och budgetarbetet för 
2026.  


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har lyft ett förslag 
om bildande av JokkmokksAkademin. 
 
Syfte. Att lyfta Jokkmokks kommun som varumärke. 
 
Hur. Anordna konferenser, möten, seminarier, symposier mm. inom 
områden som är specifika för vår kommun och som blir en del av vår 
kommuns strategi för att bli ännu mer attraktiv och bredda vårt 
näringsliv. Målsättningen är två-tre sammankomster/år. 
 
Styrgrupp. Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott med 
ordförande som sammankallande. Träffas vid ordinarie möte. I övrigt 
så sker löpande information från ordförande. Till det tillkommer 
utsedd tjänsteperson/personer. 
 
Ekonomisk ram kan uppskattningsvis uppgå till 100.000 kr/ år i ett 
uppstartskede. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
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 § 46 Dnr 2025:372 


Förslag till externt utredningsuppdrag gällande 
upphandlings- och anställningsfrågor 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till kommunchefen att gå ut med en extern förfrågan om ett 
utredningsuppdrag gällande frågeställningarna i skrivelsen. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har lyft ett 
förslag till ett externt utredningsuppdrag gällande upphandlings- och 
anställningsfrågor. 
 
Anlita extern part för att se över vad gäller Jokkmokks kommuns 
policy vad gäller att bedriva annan och konkurrerande verksamhet 
för anställda och i synnerhet på chefsnivå. Det på förekommen 
anledning gällande en tidigare anställd förvaltningschef. 
 
En annan fråga som bör belysas är om entledigandet av socialchef 
skett enligt det reglemente som finns och hur kommunstyrelsens 
arbets- och tillväxtutskott hanterat ärendet. Här bör också ses hur 
ärendet hanterats av förvaltningen och om det bör förtydligas vilken 
roll förvaltningen har i ett sådant ärende. 
 
Socialförvaltningen har ett skenande underskott för 2024. 
Preliminärt 35 miljoner minus. Där behöver utredas och ges en 
information till kommunstyrelsen om hur socialnämnden har agerat 
för att åtgärda underskottet och vilka beslut som tagits i nämnden i 
den frågan. Det bör framgå i protokoll och liknande handlingar vilka 
besparingsåtgärder som vidtagits. 
 
I detta bör också ses över vilka rutiner som använts vid rekrytering 
av konsulter som tydligen kan vara en kostnad på minst 17 miljoner 
för 2024. Har det rekryteringarna skett på rätt nivå och har det följts 
upp varför och till vilken nytta anställningarna gjorts. Se också över 
om det finns ska vara mer än en som skriver under en 
konsultrekrytering som gäller längre perioder. 
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§ 46- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 


  
  
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunchef Lars Eriksson 
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 § 47                                              2025:193 
 


Revidering av kultur- och fritidsnämndens reglemente 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att revidera kultur- och fritidsnämndens reglemente i enlighet med 
förslaget. 


 ____________ 
 
 
Ärendet 
 
Handläggare har uppmärksammat att ansvaret för 
registreringslotterier inte finns med i det nuvarande reglementet för 
kultur- och fritidsnämnden. 
Nämndens uppgift att ge ekonomiskt stöd till studieförbunden (punkt 
5 i reglementet) föreslås tas bort. Nämnden har sedan flera år tillbaka 
förändrat sin praxis gällande stöd till studieförbund, och det har inte 
avsatts några medel i budgeten för detta ändamål på över tio år. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2025-02-17, § 15,  att föreslå 
kommunfullmäktige att besluta att det i kultur- och fritidsnämndens 
reglemente läggs till: 
 
Att nämnden ska ansvara för handläggning och beslut i enlighet med 
spellagen (2018:1138 6 kap § 9). 
 
Att punkt 4 i kultur-och fritidsnämndens reglemente revideras till: 
genom ömsesidig information, stöd och samverkan stimulera 
föreningar, organisationer, studieförbund och enskilda till 
engagemang inom nämndens ansvarsområde. 
 
Att kultur- och fritidsnämndens nuvarande ansvar att ge ekonomiskt 
stöd till studieförbunden (punkt 5) tas bort från reglementet. 


 
Ärendets beredning 


 
 Kultur- och fritidsnämndens beslut 2025-02-17, § 15. 
 Reviderat förslag till reglemente. 
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 § 48 2024:609 


 
Biblioteksplan för 2025-2027 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag till 
beslut. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Biblioteksplanen för folkbiblioteken i Jokkmokks kommun sträckte sig 
mellan 2020-2023 och det är nu dags att göra en ny och få den 
godkänd av kommunfullmäktige. Uppdraget om framtagandet av en 
ny biblioteksplan ska beslutas av kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut kompletteras till 
kommunstyrelsens möte 2025-04-07. 
 
Ärendets beredning 


  
 Biblioteksplan för Jokkmokks kommun 2024-2027. 
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 § 49 2023:390 


 
Förslag till revidering av kommunstyrelsens 
delegeringsordning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att revidera delegeringsordningen i enlighet med förslaget. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Kommunstyrelsens delegeringsordning är ett levande dokument så 
behöver ses över regelbundet. Nu har behovet uppkommit att 
klargöra redan inarbetat praxis kring tillförordnande av 
avdelningschefer och utredning kring ärenden som rör 
visselblåsarlagen. Även vissa andra mindre justeringar behövs göras. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunstyrelsen 
besluta: 
 
Att revidera delegeringsordningen i enlighet med förslaget. 
 
Ärendets beredning 


  
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 
2025-03-18. 


 Förslag till reviderad delegeringsordning 
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 § 50 Dnr 2024:720 
 


Svar på medborgarförslag – Gångvägen/skidspåren vid 
Talvatis 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att medborgarförslaget ska anses vara besvarat i enlighet med 
fritidskonsulentens yttrande. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Håkan Sundqvist och Magnus 
Holmbom. 
 
Förslagsställarna anser att sträckan mellan skidstadion och Hotell 
Jokkmokks bastu skulle behövas breddas och beläggas med t.ex. grus 
 
Det finns många anledningar till det. 
-På sommarhalvåret skulle det vara lättare för människor med 
rullatorer eller att färdas på sträckan. 
-På vintern skulle det gå att göra pistning bredare så att inte gångare 
går lika mycket i skidspåren, det kan alltså vara dubbelspår. Skejt och 
promenadspår. 
-Det skulle falla mer snö i spåret i stället för i träden. 
-Vid storm eller blida undviker man en stor del av all barr som blåser 
ned. 
 
Vi tycker att det ska breddas minst ca 5 meter på södra sidan spåret 
och att man på den andra sidan kapar grenar som står ut långt och 
piskar mot elledningen vid oväder eller lägger sig mot ledningen när 
trädes är fulla med snö i spåret på den andra sidan. Står man idag och 
tittar efter den sträckan idag är det nästan så att grenarna går ihop 
från bägge sidorna. 
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har berett medborgarförslaget. 
 
Medborgarförslaget har inkommit från två kommunmedborgare. 
Dessa personer har i egenskap av representanter för Jokkmokks 
Skidklubb, skidsektionen, haft kontakt med undertecknad angående 
önskemål om flertalet åtgärder. Aktuellt medborgarförslag, breddning  
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§ 50- fortsättning 
 
av gångväg/skidspår, är ett av önskemålen som tagits upp. Övriga 
önskemål innefattar bland annat att jämna ut marken vid stadion, 
besiktiga belysningsstolpar, anlägga en förrådsbod m.m. 
 
Eventuellt kan förslaget innebära negativa miljökonsekvenser. Utöver 
detta kan undertecknad som fritidskonsulent inte se hinder för att 
genomföra medborgarförslaget. Det skulle förbättra 
förutsättningarna för längdskidåkningen. Det skulle enligt 
förslagsställarna även innebära ökad tillgänglighet under barmarkstid. 
Åtgärden bidrar också till förbättrade förutsättningar för 
Nordenskiöldsloppet. 
 
Det behövs sakkunskap inom projektering m.m. för att beräkna vilken 
budget som krävs för att genomföra förslaget. Gällande 
bestämmelser, exempelvis närboendes rätt att yttra sig, behöver 
också klargöras. 
 
Fritidskonsulents förslag för fortsatt process 
 
Kultur- och fritidsnämnden ansvarar för elljusspåret i Jokkmokk och 
stadion vid brandstationen. Inom nämnden har en process med att ta 
fram en underhålls- och investeringsplan påbörjats. Aktuellt 
medborgarförslag kan inkluderas i framtagandet av i denna. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 
2025-02-11. 
Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17, § 46. 
Medborgarförslag från Magnus Holmbom och Håkan Sundqvist 
inkommen 2024-05-30. 
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet  
 
Henrik Blind (MP) föreslår att medborgarförslaget ska anses vara 
besvarat i enlighet med fritidskonsulentens yttrande. 
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 § 51 Dnr 2024:1006 
 


Svar på medborgarförslag – Spånga Jarrestigen 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta  
 
att kommunen inte ska anlägga och underhålla spångar längs stigen 
upp på Jarre då det borde vara ett statligt ansvar. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Sara Antman, Amanda 
Nordqvist m.fl. 
 
Den fina stigen från Vuojatvägen upp på Jarre har blivit väldigt dålig 
förr kunde man gå med gympaskor, men nu är det så nedtrampat och 
lerigt/blött att det inte går. Vi tycker att stigen bör rustas upp med 
rejäla spångar. 
 
Vi föreslår att: 
 
-Jokkmokks kommun bygger spångar över de värsta ställena efter 
stigen. 
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har berett medborgarförslaget. 
 
Fjället Jarre, cirka 4,5 mil väster om Jokkmokks tätort ligger på statlig 
mark. 
Medborgarförslaget rör en stig som går från Vuojatvägen upp på 
fjället. Denna stigs sträckning är i huvudsak inom naturreservatet 
Pärlälvens fjällurskog. 
 
Att besöka Jarre är en av alla fantastiska möjligheter till rekreation 
och naturupplevelser som finns i kommunen för invånare och 
besökare. Då det är frågan om statlig mark och ett naturreservat bör 
kommunen göra ett noggrant övervägande innan objekt anläggs inom 
området. Kultur- och fritidsnämnden har i dagsläget ingen personal 
som genomför drift och underhåll av objekt på längre avstånd från 
tätorterna. 
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§ 51- fortsättning 
 
Vad undertecknad känner till så ägs och driftas fritidsanläggningar och 
liknande objekt utanför Jokkmokks tätort i hög utsträckning av andra 
aktörer än kommunen, så som föreningar och andra myndigheter. I 
det aktuella fallet torde Länsstyrelsen eller Naturvårdsverket vara 
passande aktörer när det gäller att anlägga och underhålla objekt 
inom området. 


 
Mot bakgrund av ovanstående är det fritidskonsulents förslag att 
kommunen inte ska anlägga och underhålla spångar längs stigen upp 
på Jarre. 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 
2025-02-11. 
Kommunfullmäktiges beslut 2024-09-23, § 84. 
Medborgarförslag från Sara Antman, Amanda Nordqvist m.fl. 
inkommen 2024-09-05. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







Sida 48 av 51 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2025-03-24 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


 


 


 
 
 
 § 52 Dnr 2025:298 
 
  Skrivelse gällande Strukturum AB:s framtida finansiering 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar  
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att gå vidare med ärendet 
till Vattenfalls högsta ledning. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
har skickats till Vattenfall och Sparbankens Nords Näringslivsstiftelse. 
 
Strukturum i Jokkmokks AB bildades år 2002. Bolagets ägare är 
Företagarna Jokkmokk, Vattenfall AB, Sparbanken Nords 
näringslivsstiftelse och Jokkmokks kommun som vardera äger 25 % av 
bolaget. 
 
Styrelsen har beslutat att bolagets verksamhet ska vara än mer 
inriktad på lokal företagsutveckling, det vill säga bolagets 
kärnverksamhet, med minskat deltagande i olika projekt som följd. 
Detta då projektverksamheten tidvis varit ifrågasatt utifrån den nytta 
projekten bidragit med för det lokala näringslivet. 


 
Minskade intäkter från projektverksamhet, i kombination med 
allmänt ökade kostnader till följd av inflation och prisuppgång, har 
lett till att bolaget har behov av ytterligare finansiering för att fortsatt 
kunna bedriva den verksamhet som idag erbjuds till företagen. 
 
Sedan starten har Jokkmokks kommun varit den enda finansiären av 
bolagets verksamhet förutom att Vattenfall bidrog med 1 000 000 kr 
för cirka 10 år sedan. Jokkmokks kommun har sedan starten, genom 
uppdragsavtal, finansierat bolagets verksamhet med 78 192 000 kr. 
utöver detta har kommunen medfinansierat ett flertal projekt som 
Strukturum drivit eller deltagit i. Summan för dessa uppgår till ett 
antal miljoner. 


 
Då bolaget nu befinner sig i ett läge där ytterligare finansiering 
erfordras så anser Jokkmokks kommun att även Vattenfall AB och 
Sparbanken Nords näringslivsstiftelse behöver ta ett finansiellt ansvar 
för verksamheten såsom fallet är i exempelvis Gällivare. 
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§ 52- fortsättning 
 
Som jämförelse kan nämnas att Gällivare Näringsliv AB finansieras 
årligen som nedan: 
 
Gällivare kommun:     ca 2 500 000 kr 
LKAB:               1 000 000 kr 
Boliden:             1 000 000 kr 
Sparbanken:            350 000 kr 
Partnerföretag:          300 000 kr 
 
Ett fortsatt starkt näringsliv i Jokkmokk borde vara av mycket stor vikt 
för samtliga ägare av Strukturum AB. 
 
En finansiering som bygger på att ägarna av bolaget, som har 
ekonomiska resurser, går in med varsin del i finansieringen skulle över 
tid säkra en verksamhet som är i linje med vad styrelsen fattat beslut 
om. Det går också i linje med vad lokalt näringsliv efterfrågar. 
 
I nuläget finansieras Strukturum i Jokkmokk AB årligen enligt 
nedanstående: 
Jokkmokks kommun     2 600 000 kr  
Vattenfall AB:             0 kr 
Sparbanken Nords 
Näringslivsstiftelse          0 kr 
 
Jokkmokks kommun föreslår följande förslag till framtida finansiering 
av bolagets verksamhet från och med 2025: 
 
Jokkmokks kommun    3 000 000 kr 
Vattenfall AB:        1 000 000 kr  
Sparbanken Nords 
Näringslivsstiftelse:      300 000 kr 
 
Svar har inkommit från Vattenfall Vattenkraft AB.  
 
Bolaget menar att Vattenfall har ett omfattande engagemang i 
Jokkmokks kommun. Vattenfall har också arbetat aktivt för att bidra 
till näringslivsverksamheten. Vattenfall har gjort det genom vårt 
deltagande i Strukturum och i de sammanhang där Vattenfall kan dela 
kunskap, inspel och kontakter till såväl kommunen som till företag. 
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§ 52- fortsättning 


 
Oroliga tider, förändrade förutsättningar i vår omvärld kommer alltid 
att kräva prioriteringar och nya infallsvinklar i alla verksamheter. 
Vattenfall, som idag sitter med i Strukturums styrelse är gärna med 
och tar en konstruktiv dialog kring verksamheten som den bedrivs 
idag, nya vägval och möjligheter till samverkan med övriga aktörer i 
länet. Vattenfall kommer dock inte att medverka med ekonomiska 
medel. 


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Tord Eriksson, Vattenfall Vattenkraft AB, inkommen 
2025-03-18. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
daterat 2025-03-05. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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 § 53 
 
 Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 
  Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 


____________  
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), kommunstyrelsens vice 
ordförande Henrik Blind (MP) och kommunchef Lars Eriksson informerar om 
senaste tidens arbete.  
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